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Binnenkijken bij Nikya
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Hoe je met meerdere wittinten een warme sfeer kunt krijgen. Hoe ‘less is more’ precies genoeg is. Hoe belangrijk het herhalen van vormen kan zijn. Deze week mogen we binnenkijken bij Nikya. Zij laat zien hoe je een appartement de looks & feel van een statig pand kunt geven!
 




 

[image: Lenie over haar huis]

 

Nikya over haar huis 

We wonen hier nu ruim 4 jaar samen, Gerard (29) en ik (25). We huurden dit appartement met de gedachte om na ongeveer 2-3 jaar te verhuizen naar een grotere woning, maar helaas is de woningmarkt al een poos één grote ellende. Omdat het een sociale huurwoning is, hebben we vrij weinig kunnen aanpassen aan het huis. Wel hebben we destijds een nieuwe laminaatvloer gelegd, geschilderd en aan aantal kleine dingen aangepast. Een rustige basis was gelegd en daar heb ik op voortgeborduurd. Verder moeten wij het vooral hebben van het interieur, niet van bijvoorbeeld mooie karakteristieke elementen.

In deze woning is een interieuraccount hebben op Instagram best een uitdaging, als ik heel eerlijk ben. Ik heb dan wel interieurstyling gestudeerd, maar in een appartement van in totaal 35m2 ben je natuurlijk best wel beperkt. Ik heb helaas niet 30 verschillende hoekjes om te stylen en fotograferen. Daarom ben ik eigenlijk altijd druk met veranderingen en nieuwe ideeën. Elke keer iets ‘nieuws’ laten zien is voor mij een ware uitdaging. Dit omdat ik natuurlijk vrij weinig mogelijkheden heb qua schuiven, verbouwen en fotograferen.

O.a. Instagram en Pinterest zijn platforms waar ik regelmatig op verdwaal. Er is zo ontzettend veel inspiratie. Ik vind het echt ontzettend leuk dat we een soort community zijn geworden. Hoewel ik ook weleens overprikkeld raak van alles wat ik op internet zie. Dit is één van de redenen waarom ik interieurstyling ben gaan doen: ik wilde niet alleen maar achter de computer zitten voor mijn werk. Ik merkte dat ik vrolijk werd van bezig zijn in huis. Nieuwe en tweedehands dingen kopen en opknappen doe ik dan ook regelmatig. Tot op een bepaalde hoogte natuurlijk, want ons huis staat zomaar vol… Al snel kreeg ik veel complimenten en vragen. En zo is het idee ontstaan om meer te doen en te delen op het gebied van interieur.

Zoals ik dus al zei heb ik ongeveer 3 jaar geleden Interieurstyling gestudeerd aan Academie Artemis in Amsterdam. Daarvoor heb ik de opleiding Grafische Vormgeving met als extra specialisatie fotografie afgerond aan het Cibap in Zwolle. Ik ben dus altijd wel bezig geweest in de creatieve sector. Tijdens mijn opleidingen voelde ik de drang dit te gaan delen. En zo begon ik een paar jaar geleden met bloggen (en ook een poosje vloggen). Het begon eigenlijk met veel DIY’s, kringloopvondsten en verschillende binnenkijkers. Maar al snel kwamen daar ook andere onderwerpen bij.

Diegenen die mij langer volgen, weten misschien wel dat ik veel verschillende stijlen heb uitgeprobeerd. En dat doe ik nog steeds. Ik zit niet persé vast aan 1 stijl, ik kijk naar vormen en materialen. Een bepaalde vorm of structuur moet mij aanspreken - niet alleen de trends die ik voorbij zie komen. Dit is eigenlijk wel meer van de laatste tijd, want daarvoor was ik erg bezig met trendwatching. Dit doe ik nog steeds, maar ik probeer er wel steeds meer mijn eigen ‘handtekening’ in te krijgen. Ik ben de laatste tijd toch wel steeds meer opzoek naar iets uniekere items. Maar als ik mijn interieurstijl dan zou moeten omschrijven, is het op dit moment een combinatie van Japandi, Scandinavisch en Design. Een minimalistische, lichte basis met een vleugje pit. Zo houd ik de woning optisch ruimtelijker.

Naast alle trends en professioneel-gerelateerde foto’s, is het natuurlijk het belangrijkst dat wij ons hier allebei thuis voelen. En ondanks dat dit niet onze droomwoning is, ben ik best een beetje trots op wat ik tot nu toe heb bereikt in dit kleine appartement waar we met z’n tweeën wonen en werken. Ondanks de uitdaging probeer ik keer op keer sfeer te creëren doormiddel van lichte tinten, vormen en materialen. En nee, die veranderingen gaan heus niet altijd vlekkeloos. Ik krijg regelmatig de vraag of ik echt zo opgeruimd en rustig ben als mijn foto’s, maar niets is minder waar. Het is wel mijn ‘perfecte wereld’, maar ik zal je eerlijk toegeven dat - wegens mijn ADHD - het aanbrengen van structuur en het hebben van een opgeruimd huis een enorme uitdaging is. Maar juist door m’n styling rustig te houden, creëer ik ook rust in mijn hoofd. Vaak van korte duur hoor, want het is ongeveer 2 dagen opgeruimd voordat ik weer nieuwe ideeën in mijn hoofd haal (lees: alles weer op de kop zetten). Het zit nu eenmaal in mijn aard, denk ik. Gelukkig heb ik dus eigenlijk altijd genoeg ideeën. En die ideeën wil ik altijd graag uitwerken.Dus interieuradvies geven, stylen, vormgeven en fotograferen doe ik dan ook het allerliefst.

Vanwege de beperkte woon- en werkruimte, zijn we al een poosje opzoek naar een andere woning. Ik heb eigenlijk altijd gezegd dat ik een mooie karakteristieke woning wilde - zoals heel veel starters dat willen. Toch fantaseer ik ook steeds vaker over een ander soort unieke en karakteristieke woning: zoals wonen in een oud fabriekspand. Grote raampartijen, hoge plafonds, stoere industriële details… Maar onze droomwoning zijn we helaas nog niet tegengekomen. 

Nikya blijven volgen? Kijk dan op haar Instagram: Nikyaliezen
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Ontwerp zelf je eigen speelkamer â€“ zo werkt het!
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Zo maak jij jouw woonkamer gezellig
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Wonen met stijl - zo voeg je grandeur en een vleugje â€˜hotel chi...
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3 dingen waarvoor een kluis absoluut noodzakelijk is
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we horen graag jouw mening!


Je bent niet ingelogd! LOG IN of MAAK EEN ACCOUNT AAN om ook te reageren zonder dat we je reactie eerst keuren. Reageren zonder
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Binnenkijken bij Jolanda



 
Mijn naam is Jolanda, ik ben 44 jaar en woon samen met mijn man en onze kinderen in het Friese Damwoude. Ons huis is een 2 onder 1 kap ...

12 jul 2023
Lees verder
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Binnenkijken bij Kim



 
Ik ben Kim, 39 jaar en moeder van 4 kinderen. Wij wonen nu ruim 3 jaar in dit nieuwgebouwde vrijstaande huis met een heerlijke tuin. In...

21 jun 2023
Lees verder
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Binnenkijken bij Jade


Hi, ik ben Jade 
Ik ben 26 jaar & woon samen met mijn vriend & onze wit gestreepte kater Thieu in een oud herenhuis in Kalmtho...

26 mei 2023
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Binnenkijken bij Edith



 
Ze maakt veel Reels in huis zodat iedereen een goed beeld krijgt van haar mooie interieur. Voor ons zocht ze flink wat inspirerende fot...

25 jan 2023
Lees verder
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Binnenkijken bij Marjan in h...



 
Elk huis, interieur, is uniek. Door de bewoners krijgt elk huis een eigen sfeer. Soms komen we parels tegen waarin echt ziel en zalighe...

02 nov 2022
Lees verder
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Binnenkijken bij Marloes


 
 
Organische vormen, natuurtinten met stoer zwart als contrast. Woningen uit de jaren ’70 zijn vaak niet heel populair omdat ...

26 okt 2022
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Nieuwsbrief ontvangen?

Ontvang elke week alle inspirerende artikelen in 1 overzicht.
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